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OBRAZLOŽENJE PRIJEDLOGA ODLUKE 

 

 

Uprava Karlovačke banke d.d. (u daljnjem tekstu: Banka) donijela je odluku o sazivanju Glavne 

skupštine Banke za dan 14. prosinca 2020. godine. 

 

Na inicijativu i prijedlog dioničara Marka Vukovića i Ivana Žabčića koji, nakon provedenog postupka 

preuzimanja Društva, zajedno drže dionice koje predstavljaju 89,9% temeljnog kapitala Društva i daju 

isto toliki postotak glasova u Glavnoj skupštini Društva, pod točkom 2. Dnevnog reda Glavne skupštine 

uvršten je prijedlog Odluke o povlačenju dionica s uvrštenja na uređeno tržište, sukladno članku 341. 

Zakona o tržištu kapitala (Narodne novina br. 65/2018 i 17/2020).  

 

Ovo se odnosi na sve dionice Društva koje su uvrštene na uređeno tržište tržišnog operatera (Zagrebačka 

burza d.d.). Predlagatelji svoj prijedlog obrazlažu time što su u tijeku postupka preuzimanja istaknuli 

namjeru o povlačenju dionica s uvrštenja na uređeno tržište o kojoj je Uprava Društva u tijeku postupka 

preuzimanja izrazila mišljenje da bi to povlačenje bilo opravdano zbog razloga smanjenje likvidnosti 

dionica Društva na uređenom tržištu. 

 

Uprava Društva smatra kako je ovakav prijedlog dioničara Marka Vukovića i Ivana Žabčića opravdan i 

to iz nekoliko razloga, kako slijedi. 

 

Temeljni kapital Društva iznosi 176.678.250,00 kn, a sastoji se od: 

 

1.328.233 dionice KABA-R-A, nominalne vrijednosti 13.283.300,00 kn, što predstavlja 7,52% 

temeljnog kapitala Društva i 7,52% glasova u Glavnoj skupštini Društva 

  

16.231.352 dionica KABA-R-B, nominalne vrijednosti 162.313.520,00 kn, što predstavlja 91,87% 

temeljnog kapitala Društva i 91,87% glasova u Glavnoj skupštini Društva 

 

10.824 dionica KABA-P-A, nominalne vrijednosti 1.082.400,00 kn, što predstavlja 0,61% temeljnog 

kapitala i 0,61% glasova u Glavnoj skupštini Društva. 

 

Od navedenih dionica, na uređeno tržište uvrštene su dionice serije KABA-R-A i KABA-P-A, koje 

zajedno predstavljaju svega 8,13% temeljnog kapitala Društva i daju 8,13% glasova u Glavnoj skupštini 

Društva.  

 

Uslijed izuzetno niskog učešća dionica uvrštenih na uređeno tržište u odnosu na ukupno izdane dionice, 

od kojih preko čak 90% nije uvršteno na uređeno tržište, Uprava smatra da je prijedlog za donošenje 

odluke o povlačenju dionica Društva s uređenog tržišta opravdan.  

 

Ovo tim više što dionice koje su uvrštene na uređeno tržište, njih svega 8,13%, na uređenom tržištu 

ostvaruju nisku likvidnost, koja će, nakon provedenog postupka preuzimanja Društva, očekivano biti 

još i niža.  

 

Konačno, uzimajući u obzir cjelokupne obveze i troškove koje za Društvo proizlaze iz odredbi Zakona 

o tržištu kapitala, kao i drugih propisa i smjernica EU zbog činjenice da je 8,13% dionica Društva 

uvršteno na uređeno tržište, Uprava Društva ocjenjuje da su te obveze i troškovi u nesrazmjeru s 

koristima koje za Društvo, dioničare i ostalu investicijsku javnost proizlaze iz činjenice da su dionice, 

koje predstavljaju svega 8,13% temeljnog kapitala Društva, uvrštene na uređeno tržište. 



 

Slijedom navedenog, Uprava Društva predlaže dioničarima da donesu odluku o povlačenju dionica 

Društva s uvrštenja na uređeno tržište sukladno nacrtu priloženom uz objavljeni poziv na Glavnu 

skupštinu Društva.  

 

 

         Uprava Društva  

 

   


